
Fra: Åse Elin Myking 
Sendt: mandag 9. mars 2020 13:52 
Til: Lin Tove Thomassen 
Emne: VS: Spørsmål vedrørande Helsebygg. 
 
Spørsmål frå Frp 
 
Åse Elin 
 
Fra: Boris Groth <borisgroth@gmail.com>  
Sendt: fredag 28. februar 2020 14.49 
Til: Atle Fasteland <atle.fasteland@vaksdal.kommune.no>; Solrun Hauglum 
<Solrun.Hauglum@vaksdal.kommune.no>; Åse Elin Myking <Ase.Elin.Myking@vaksdal.kommune.no> 
Emne: Spørsmål vedrørande Helsebygg. 
 
Hei, 
 
Forstod det som Kjartan alt har sendt inn nokon spørsmål, sender difor fyljande: 
 
 
Vedrørande reetablering av kjøkken: 
I Avisa Hordaland Onsdag 26.02.2020 har ein seniorrådgjevar i Husbanken uttalt at avstandsgrensa 
for kjøkken har ein gått bort frå. Og det skal for kvar enkelt søknad vurderast opp mot føremålet med 
ordninga. Han er og sitert på at: "Formålet med ordninga er å stimulera til etablering av lokale 
kjøkken, og helst også gje bebuarane ein nærleik til matlaginga".   
-Ber difor om at rådmannen innhentar oppdatert informasjon frå Husbanken til kommunestyre, og 
får ovanståande bekrefta eller avkrefta og klarlagt kva som er våre faktiske moglegheiter ved ei 
reetablering av kjøkken. 
-Ber og for sikkerheitsskuld om at rådmannen på nytt sjekkar, og får stadfesta frå Husbanken om 
tilskotsordninga i si noverande form vedrørande bygg/plassar faktisk vert avslutta i år.  
 
 
Med vennleg helsing 
Boris Groth 
Vaksdal FrP 
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